
       Inowrocław, 29 kwietnia 2021 r. 
 
WOS.0003.2.2021 
        

 

       Panowie 

       Marcin Wroński i Maciej Basiński 

       Radni 

       Rady Miejskiej Inowrocławia 

 
 
 Odpowiadając na interpelację Panów Radnych złożoną w dniu 29 kwietnia br.                      

w sprawie plenerowych stołów tenisowych, uprzejmie wyjaśniam, że obecnie nie planujemy 

zakupu i montażu takich stołów we wskazanych przez Panów Radnych miejscach. 

  

 W tej chwili bardziej od stołów do ping-ponga w Solankach, potrzebne są szczepionki 

oraz miliony złotych na kontynuację inwestycji w Inowrocławiu, np. z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych i to na tych zadaniach koncentrują się aktualnie starania władz Miasta. 

 
             
 
       z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

             Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia  

 

               Wojciech Piniewski 

 
 
 
 
 
 
Do wiadomości: 

1. Wydział Organizacyjno-Administracyjny 
2. Biuro Rady Miejskiej   


